
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

        ’s-Hertogenbosch, 11 februari 2019  

Schriftelijke vragen m.b.t. park Vlietdijk 

Geacht College, 

 

In februari 2006 is het appartementencomplex Klooster Baptist in de verkoop gegaan. De 

ambitie was om in het gebied waar dit appartementencomplex daarnaast nog drie 

appartementencomplexen te realiseren in een autovrije, parkachtige omgeving. Dit is ook te 

zien op het kaartje hieronder.  

 



Helaas is later besloten om de Vlietdijk door het gebied door te trekken en niet af te sluiten. 

Dit is in de vorige periode ook uitgevoerd. Er ligt nu een autoweg dwars door het gebied 

heen. De rest van het gebied zou verder in te richten zijn als een park met natuurlijke 

speelvoorzieningen voor kinderen. Dit zou ook een mooie plek zijn voor een park voor de 

woningen in het gebied zelf, maar ook voor de woningen verder de wijk in.  

 

Op dit moment biedt de omgeving van het klooster echter een onverzorgde indruk. (zie 

foto’s onderaan) Er staan weinig vaste planten, wordt rigoureus gemaaid, er staan weinig 

bankjes, het is gevaarlijk de weg over te steken en er is uiteindelijk geen speelvoorziening 

voor kinderen gekomen. Er staat alleen een bomenrij op de plek van de oude Vlietdijk.  

 

GroenLinks vindt dat dit gebied meer als park ingericht zou kunnen worden samen met de 

bewoners en met het oorspronkelijke ontwerp van Lodewijk Baljon als uitgangspunt.   

 

1. Bent u het met GroenLinks eens dat een parkachtige omgeving met natuurlijke 

speelgelegenheid voor kinderen een meerwaarde zou zijn voor het gebied bij de 

Vlietdijk, maar ook voor de nabijgelegen wijk? 

 

2. Bent u bereid om samen met bewoners vorm te geven aan een parkachtige inrichting 

rondom het klooster baptist en het gebied aan de andere kant van de straat (het 

groene gedeelte op onderstaande afbeelding) en dit uit te voeren? 

 

 
 

namens de fractie van GroenLinks, 

 

René Vonk 





 


